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Protokół nr VI 
Rady Gminy Bralin 
z dnia 7 marca 2011 roku. 

 
 
Porządek obrad V I sesji Rady gminy Bralin. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 
5. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy Bralin. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Bralinie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Bralin z przeznaczeniem 

na realizowanie w roku 2011 prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku – kościele Odpustowym Narodzenia NMP na Pólku p. Bralinem wpisanym do 
rejestru zabytków nie stanowiącym własności Gminy Bralin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bralin – 
Aktualizacja. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
stosunku do należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia WPI w formie tekstu jednolitego. 
11. Przyjęcie opinii zmiany organizacji ruchu przy Domu Ludowym w Nowej Wsi Książęcej. 
12. Przyjęcie opinii w sprawie zamiaru likwidacji linii kolejowej 181 Herby     
       Nowe – Oleśnica przez PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zamknięcie posiedzenia VI sesji Rady Gminy Bralin. 
 
Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
       Otwarcia posiedzenia o godzinie 15.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i 
stwierdził, że obecnych jest 15 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami 
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik 
Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka, radny powiatowy Piotr Hołoś, ks. proboszcz 
Dariusz Smolnik, sołtysi z terenu gminy Bralin oraz przedstawiciele mediów i mieszkaniec 
Bralina. 
  
Pkt 2) Ustalenie porządku obrad. 
 
      Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad VI sesji i 
zapytał, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do proponowanego porządku. 
Zmian nie zgłoszono. 
Rada porządek obrad przyjęła bez uwag. 
 
Pkt 3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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      Protokół Nr V z poprzedniej sesji kontrolowali radni Kazimiera Kupczak i Roman Lemanik. 
Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych.  
Rada protokół Nr V przyjęła jednogłośnie. 
 
Pkt 4) Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych podczas poprzedniej sesji. 
 
      Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 
sesji.  
Wójt powiedział , że na poprzedniej sesji podjętych zostało 7 uchwałi 
- Uchwała Nr 20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bralin na 
lata 2011 - 2020. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
- Uchwała Nr 21 w sprawie budżetu na rok 2011. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
- Uchwała Nr 22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobów mienia komunalnego. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
- Uchwała Nr 23 zmieniająca Uchwałę Nr III/8/2010 Rady Gminy Bralin z dnia 15 grudnia 
2010 r. w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
RIO w odniesieniu do w/w aktu wydało Uchwałę Nr 4/284/2011 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 23 lutego 2011 roku. 
- Uchwała Nr 24 w sprawie zaciągnięcia kredytu na realizację inwestycji pn. Modernizacja 
(remont) Świetlicy Środowiskowej „Tęcza” wraz z zagospodarowaniem terenu przyległego na 
centrum kulturalno – rekreacyjno - piknikowe dla mieszkańców Gminy Bralin. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
-Uchwała Nr 25 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 
finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
- Uchwała Nr 26 w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr IV/10/2010 Rady 
Gminy Bralin z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie zmian budżetu na 2010 r. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Wydziału Kontroli i Nadzoru 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
 
Sprawozdanie wójta z działalności w okresie od 24 stycznia 2011 do 7 marca 2011 roku 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
>Jacek Kuropka zadał pytanie odnośnie wypowiedzi wójta dotyczącej podpisanego w dniu 4 
marca porozumienia w prezesem kępińskiej firmy „Wodociągi Kępińskie” w sprawie 
dostarczania ścieków  z terenu Gminy Bralin do oczyszczalni w Baranowie, czy prace będą 
mogły ruszyć jeszcze w tym roku? 
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> Wójt odpowiedział, że zgoda na koncepcję, aby przekierunkowanie ścieków odbywało się 
do spółki „Wodociągi Kępińskie” byłaby już wdrożona, ale po zmianie na stanowisku 
burmistrza M. i Gm. Kępno zagadnienie chwilowo zostało przesunięte w czasie, gdyż nowa 
burmistrz musiała zapoznać się z tematem. Na chwilę obecną wiadomo, że pierwsze wydatki 
w związku z przedmiotową inwestycją nastąpią w tym roku będą to mapy geodezyjne i 
projekt  zadania. Wójt dodał, że dopóki ścieki z Bralina i Nowej Wsi Książęcej nie będą 
odbierane przez zakład w Baranowie nie będzie fizycznej możliwości dalszych podłączeń.  
 
W związku z brakiem dalszych pytań przewodniczący obrad przystąpił do realizowania 
kolejnego punktu programu. 
 
Pkt 5) Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy Bralin. 
 
     Propozycje planów pracy odczytali kolejno przewodniczący poszczególnych komisjii 
- Jan Leśniarek komisja rozwoju gospodarczego i budżetu, 
- Jerzy Bzymek komisja rolnictwa gospodarki wodnej i ochrony środowiska, 
- Andrzej Kucharski komisja przestrzegania prawa i porządku publicznego, 
- Kazimiera Kupczak komisja oświaty, kultury, zdrowia, sportu, 
- Urszula Górecka komisja rewizyjna. 
Plany pracy stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad zapytał czy ktoś z Pań lub Panów radnych chciałby zaproponować 
zmiany do przedstawionych planów pracy. 
Zmian nie zgłoszono. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie plany pracy poszczególnych komisji rady. 
 
Rada wszystkie plany pracy przyjęła jednogłośnie.  
 
Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Bralinie. 
 
      Ksiądz proboszcz Dariusz Smolnik w dniu 1 lutego 2011 roku wystąpił do rady gminy z 
wnioskiem o nadanie nazwy drodze wewnętrznej prowadzącej do sanktuarium Maryjnego 
kościoła „na Pólku”.  
Następnie w dniu 7 lutego ksiądz proboszcz złożył kolejny wniosek o nadanie nazwy drodze 
gminnej.  
Wnioskodawca zaproponował, żeby drodze wiodącej do „Pólka” nadać nazwę Aleja  ana 
Pawła II natomiast nowopowstałą ulicę nazwać imieniem księdza prałata  ana 
Ćwiejkowskiego zasłużonego bralinianina. 
Po rozpoznaniu wniosków proboszcza należało w przypadku drogi wewnętrznej zgodnie 
ustawą o drogach publicznych stanowiącą, że podjęcie przez radę gminy uchwały nadania 
nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania pisemnej zgody właścicieli terenów, na 
których jest ona zlokalizowana, wystąpiono do Starosty Kępińskiego z prośbą o wydanie na 
piśmie opinii w sprawie nadania nazwy drodze Aleja  ana Pawła II gdyż działka oznaczona 
geodezyjne numerem 618 należy do Skarbu Państwa. 
 Starosta Kępiński wydał opinię pozytywną. 
 
      Wzdłuż obu dróg nie znajdują się żadne zabudowania za wyjątkiem wspomnianego 
kościoła tak, więc nadanie nazw ulicom nie będzie skutkowało żadnymi obciążeniami 
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administracyjnymi wobec mieszkańców wsi, dlatego rada postanowiła przychylić się do 
złożonego wniosku i podjąć stosowną uchwałę. 
 
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 
położonym w Bralinie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15radnych.  
Uchwała Nr VI/27/2011 została przyjęła jednogłośnie. 
 
Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Bralin z 

przeznaczeniem na realizowanie w roku 2011 prace konserwatorskie, restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku – kościele Odpustowym Narodzenia NMP na Pólku 
p. Bralinem wpisanym do rejestru zabytków niestanowiącym własności Gminy Bralin. 

 
      Proboszcz braliński złożył wniosek o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Bralin z 
przeznaczeniem na prace remontowe, prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku 
– kościele Odpustowym Narodzenia NMP na Pólku p. Bralinem.    
     Wniosek ten zgodnie z uchwałą rady określającą zasady przyznawania dotacji został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisję rozwoju gospodarczego i budżetu Rady Gminy 
Bralin. 
Przewodniczący komisji odczytał opinię w kwestii udzielenia parafii dotacji na prace 
konserwatorskie w kwocie 50.000,00. 
 
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z 
budżetu Gminy Bralin z przeznaczeniem na realizowanie w roku 2011 prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku – kościele Odpustowym Narodzenia NMP 
na Pólku p. Bralinem wpisanym do rejestru zabytków nie stanowiącym własności Gminy 
Bralin. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15radnych.  
Uchwała Nr VI/28/2011 została przyjęła jednogłośnie. 
 
Przewodniczący rady w związku z obecnością na sali księdza proboszcza zaproponował mu 
zabranie głosu odnośnie podjętych aktów.  
Ksiądz Dariusz Smolnik podziękował radnym za zrozumienie i powiedział, że ma nadzieję, iż 
wszyscy są wewnętrznie przekonani, co do tego, że podjęta uchwała jest identyfikowaniem 
się z tym szczególnym miejscem, jakim jest sanktuarium na Pólku, nadmienił, że prace przy 
obiekcie trwają.  
Proboszcz powiedział, że pojawił się pewien problem w związku z podniesieniem podatku 
VAT a co za tym idzie zwiększonym kosztem inwestycji. 
Proboszcz powiedział, że w święto 3 maja chciałby oficjalnie otworzyć Aleję  ana Pawła II, 
nadmienił, że złożył również wniosek o uczczenie pamięci księdza  ana Ćwiejkowskiego 
poprzez nazwanie jego imieniem nowopowstałej ulicy oficjalne otwarcie ulicy zaplanował na 
dzień 14 września gdyż wtedy  przypada  kolejna rocznica śmierci księdza prałata. 
 
Przewodniczący rady ogłosił pięciominutową przerwę. 
Przewodniczący rady wznowił obrady. 
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Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Prodowiska dla Gminy 
Bralin – Aktualizacja. 

 
      Z uwagi na konieczność uaktualnienia zagadnień związanych z ochroną środowiska, 
określonych w Programie Ochrony środowiska dla Gminy Bralin z 2004 roku Gmina Bralin 
przystąpiła do opracowania Aktualizacji Programu.  
     Zgodnie z prawem dokument został przesłany do Zarządu Powiatu Kępińskiego, jako 
organu wykonawczego celem zaopiniowania.  
Ponadto wystąpiono do Regionalnego Dyrektora Ochrony Prodowiska w Poznaniu i 
Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu o wydanie stosownej 
opinii wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.  
Po uwzględnieniu poprawek wniesionych przez RDOŚ, dokument przesłano ponowne do 
zaopiniowania przez wszystkie ww. organy. Ostatecznie uzyskano niezbędne pozytywne 
opiniei Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, Państwowego 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu oraz Zarządu Powiatu Kępińskiego.                                       
       Następnie mając na względzie przepisy Prawa ochrony środowiska podano Programu do 
publicznej wiadomości i  zapewniono społeczeństwu możliwość udziału w postępowaniu, 
poprzez wnoszenie uwag. 
 We wskazanym terminie, tj. od dnia 28.01.2011 r. do dnia 17.02.2011 r. włącznie nie 
wpłynęły żadne uwagi i wnioski ze strony społeczeństwa wobec czego Wójt Gminy Bralin 
przedłożył Radzie Gminy Bralin Program Ochrony Prodowiska dla Gminy Bralin - 
Aktualizacja w celu jego zatwierdzenia. 
 
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy Bralin – Aktualizacja. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
 
Uchwała Nr VI/29/2011 została przyjęła jednogłośnie. 
 
Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 

stosunku do należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

 
      Projekt uchwały omówiono podczas debaty w dniu 28 lutego, na dzisiejszej sesji żadnych 
pytań i uwag do projektu nie zgłoszono dlatego przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
stosunku do należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
 
Uchwała Nr VI/30/2011 została przyjęła jednogłośnie. 
 
Pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego na lata 2009-2018. 
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      Z związku z licznymi zmianami, które były wprowadzane do pierwotnego tekstu WPI rada 
uznała za zasadne ujednolicenie treści  aktu. 
 
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie sprostowania błędu 
pisarskiego w uchwale Nr VI/10/2010 Rady Gminy Bralin z dnia 29 grudnia 2010 r.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
 
Uchwała Nr VI/31/2011 została przyjęła jednogłośnie. 
 
Pkt 11) Przyjęcie opinii zmiany organizacji ruchu przy Domu Ludowym w Nowej Wsi 

Książęcej. 
 
      Do wójta wpłynęło pismo od rady sołeckiej w Nowej Wsi Książęcej w sprawie zmiany 
organizacji ruchu przy domu ludowym.  
Wójt przedstawił treść pisma członkom komisji przestrzegania prawa i porządku publicznego 
w celu uzyskania opinii komisji odnośnie zasadności zmiany organizacji ruchu przy domu 
ludowym.  
Rada sołecka w swym piśmie skarży się na pracowników zakładu stolarskiego Pana Karola 
Mirowskiego „Karol – Meble”, którzy mimo udostępnienia im przez pracodawcę parkingu 
pozostawiają swoje prywatne samochody przed budynkiem domu kultury i udają się do 
pracy, nie reagują na zwracane im uwagi, żeby auta pozostawiali w wyznaczonym miejscu. 
Pracownicy Pana Mirowskiego utrudniają strażakom prowadzenie prac porządkowych na 
parkingu wokół budynku, zajmują miejsca parkingowe przeznaczone dla klientów sklepu 
spożywczego oraz dla osób wynajmujących salę w domu ludowym. 
Strażacy utrzymują parking w należytym stanie, dbają, aby był on zawsze posprzątany a w 
zimie odśnieżony, dlatego rada sołecka sołectwa Nowa Wieś Książęca na prośbę strażaków z 
miejscowej OSP wnosi o ustawienie znaków drogowych zakazujących korzystania przez 
pracowników pobliskiego zakładu stolarskiego z parkingu przy domu ludowym.   
Komisja Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała wniosek 
rady sołeckiej o zmianę organizacji ruchu przy Domu Ludowym w Nowej Wsi Książęcej.  
 
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie opinię w sprawie zmiany organizacji ruchu 
przy Domu Ludowym w Nowej Wsi Książęcej. 
 
Za przyjęciem pozytywnej opinii głosowało 15 radnych.  
 
Pkt 12) Przyjęcie opinii w sprawie zamiaru likwidacji linii kolejowej 181 Herby Nowe – 

Oleśnica przez PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
  
      W związku z planowaną budową obwodnicy Bralina w ciągu drogi ekspresowej S8 
istniejąca linia kolejowa może być wykorzystana do potrzeb przewozowych dla przyszłych 
prac związanych z budową tej drogi. 
 Likwidacja odcinka linii kolejowej na obszarze Gminy Bralin spowoduje, iż w 
przyszłości jego odtworzenie będzie niemożliwe, a w związku z tym nastąpi brak możliwości 
wykonania alternatywnej drogi przewozowej dla transportu samochodowego. 
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 Istniejąca linia kolejowa 181 w przyszłości mogłaby stać się podwaliną do 
uruchomienia samorządowej szynowej komunikacji lokalnej. 

  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie opinię w sprawie zamiaru likwidacji linii 

kolejowej 181 Herby Nowe – Oleśnica przez PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
 
Za przyjęciem negatywnej opinii głosowało 15 radnych.  
 
Pkt 13) Wolne głosy. 
 
> Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu Jan Leśniarek przekazał wójtowi 
wniosek o przedstawienie możliwości prawnych i faktycznych zaadaptowania na lokale 
mieszkalne będące w  komunalnym zasobie gminnym niżej wymienionych obiektówi 
- „stara szkoła” w Chojęcinie , 
- budynek poszkolny w Taborze Małym , 
- budynek poszkolny w Goli. 
Członkowie komisji proszą również  o wyjaśnienie, czy w stosunku do dwóch obiektów 
leżących na terenie gminyi tzw. pałacyku w Chojęcinie 4 oraz lokalu położonego w Nosalach 
2  zajmowanego uprzednio przez Pana Szprucha planowane są  jakieś działania - remont 
budynków ewentualnie sprzedaż lub dzierżawa? 
> Wójt odpowiedział, że jeśli idzie o wymienione budynki komunalne sprawa wygląda 
następującoi w  Goli mieszkają dwie rodziny,  jest tam jeszcze jeden niezamieszkany pokój, 
ale wejście do niego prowadziłoby przez lokal innego z mieszkańców więc nie ma możliwości 
aby kogokolwiek tam zakwaterować, w Taborze Małym jedna część budynku jest 
wykorzystywana przez radę sołecką na zebrania a w drugiej mieści się  oddział przedszkola 
„Kwiaty Polskie” natomiast pomieszczenie na piętrze nie nadaje się do zamieszkania. W 
Chojęcinie planowano oddanie budynku w dzierżawę z przeznaczeniem na przedszkole 
społeczne, gdyż na terenie gminy brakuje tego typu placówek niestety zainteresowani nie 
chcieli skorzystać z takiej formy dzierżawy,  stan techniczny budynku powala  na to żeby 
organizować w nim zebrania wiejskie, kluczami dysponuje sołtys, jednakże aby mógł on dalej 
funkcjonować należy zastanowić się nad zbyciem lokalu z uwagi na duży koszt remontu. 
 W Taborze Wielkim w najbliższym czasie zostaną oddane do użytku lokale mieszkalne, wójt 
powiedział, że należy zastanowić się nad dalszym losem budynku w Mielęcinie i budynkiem 
POM– u.  
 eśli idzie o budynek w Nosalach 2 to nadaje się on tylko do rozbiórki. „Pałacyk”  w 
Chojęcinie – Parcelach  jest mieniem jeszcze nie skomunalizowanym, najemcy chcą 
nieruchomość nabyć więc wójt powiedział, że zwróci się w najbliższym czasie do starosty o 
umożliwienie zainteresowanym nabycia zajmowanych  mieszkań. Wójt zobowiązał się, że 
radnym zada relację z poczynionych ustaleń. 
> Robert Gogol powiedział, że w pobliżu urzędu gminy przy ulicy Błotnej znajduje się 
zarwana studzienka, którą należy jak najszybciej naprawić bo zagraża bezpieczeństwu 
przechodniów. 
 Radny wniósł również o naprawienie złamanego słupa telekomunikacyjnego. 
Robert Gogol  nadmienił, że z okazji zbliżającego się Dnia Kobiet  pragnie koleżankom 
zasiadającym w radzie oraz Paniom sołtys złożyć najserdeczniejsze życzenia. 
> Wójt odpowiedział, że przyjmuje uwagę dotyczącą zarwanej studzienki i postara się jak 
najszybciej zlecić jej  naprawę,  uszkodzenie słupa telefonicznego zgłoszone zostanie do biura 
napraw telekomunikacji. 
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> Głos zabrał Jan Leśniarek i powiedział, że chciałby na dzisiejszej sesji przekazać uwagi, 
dotyczące porządku publicznego,  które przekazali mu mieszkańcy. Pierwsza dotyczy barierek 
przy S 8, które nie są  połączone  i nie spełniają swojej roli,  druga sprawa jest to sugestia 
mieszkańca, aby uaktywnić zbiórkę odpadów segregowanych poprzez ogłoszenie  konkursu 
na ich zbiórkę. 
> Wójt powiedział, że odnośnie barierek zwróci się z tym problemem do GDDK i A. 
Natomiast jeśli idzie o odpady segregowane przyjmowane ilości są ewidencjonowane przy 
czym  zimą mieszkańcy zdecydowanie mniej oddają odpadów segregowanych aniżeli latem. 
> Jacek Kuropka powiedział, że 9 kwietnia planowany jest przejazd z dworca głównego we 
Wrocławiu koleją spalinową ze składem osobowym do stacji Syców. Radny poinformował 
osoby zainteresowane „wspomnieniowym” przejazdem, że Towarzystwo Miłośników Kolei 
Wrocławskiej oferuje taką atrakcję. 
> Andrzej Kucharski zapytał czy przeprowadzono jakąś rozmowę dyscyplinującą z Andrzejem 
Oziembłowskim w związku ze skargami mieszkańców, iż wywozi nieczystości  na pola i do 
lasu. 
> Wójt powiedział, że spotkał się z przedsiębiorcą,  który przedstawił umowę na odbiór 
nieczystości  oraz ważne zezwolenie na wykonywanie przewozów drogowych.  eśli zarzuty 
będą się powtarzać wówczas zostaną powiadomione odpowiednie organy powołane do tego 
typu kontroli. Na chwilę obecną wójt uważa sprawę za załatwioną. 
> Piotr Hołoś zapytał czy znane są już możliwości ewentualnej gazyfikacji Bralina? 
Następnie radny powiatowy poruszył temat budżetu Powiatu Kępińskiego na rok 2011 w 
zakresie inwestycji drogowych. Piotr Hołoś w imieniu starosty oraz zarządu zaproponował, 
aby samorządy gminne włączyły się działania mające na celu  prowadzenie wspólnych 
inwestycji drogowych, dobrym przykładem takiej współpracy na terenie naszej gminy – 
zadaniem radnego – jest budowa drogi w Czerminie. 
Radny wspomniał o stworzeniu  wspólnej  strategii prowadzenia inwestycji drogowych na 4  
lata i skończeniu z uznaniowością w tej dziedzinie.  
W 2011 roku w powiatowym planie finansowym  na inwestycje drogowe zapisano kwotę  
1.200.000,00 jest to niezbyt wiele, gdyby tę kwotę podzielić na poszczególne gminy dlatego 
warto podjąć wspólny trud budowy czy remontu dróg powiatowych leżących na terenie 
danej gminy. W bieżącym roku powiat musi zmierzyć się z takimi wyzwaniami jak  remont 
szpitala czy  utworzenie centrum kształcenia ustawicznego dla młodzieży dlatego starosta 
liczy na pomoc i zrozumienie ze strony wójtów i burmistrz. 
> Wójt odpowiedział, że jeśli idzie o gazyfikację temat został podjęty na zebraniu wiejskim w 
Bralinie i ustalono, że  w gminnej gazetce zostanie opublikowana ankieta dla mieszkańców  
czy są zainteresowani  podłączeniem swoich gospodarstw domowych do sieci gazowej. 
Odnośnie współuczestnictwa Gminy Bralin w prowadzeniu inwestycji drogowych należy 
najpierw opracować sprawiedliwe i równe zasady  ich współfinansowania, jakiekolwiek 
deklaracje współudziału w prowadzeniu inwestycji będą rozpatrywane indywidualnie. 
Wójt powiedział, że w każdej dziedzinie szuka się oszczędności  więc do wszystkiego trzeba 
podchodzić racjonalnie i  na miarę możliwości.  
Wójt  jednak zadeklarował dobrą wolę do podjęcia dyskusji na ten temat.  
> Wójt odniósł się do zasygnalizowanego podczas debaty tematu dotyczącego wyłączeń  
oświetlenia ulicznego na terenie całej gminy - za wyjątkiem ciągu drogi krajowej nr 8 - od godziny 
24.00 do godziny 3.00. Wyłączenia praktykowane są w dwóch gminach naszego powiatu w Rychtalu 
oraz w Trzcinicy.   
Oszczędność wynikałaby z ilości godzin wyłączeń. 
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> Piotr Hołoś podziękował wójtowi za racjonalne podejście do kwestii współuczestnictwa w 
remoncie i budowie dróg powiatowych. Radny jest przekonany, że decydenci porozumieją 
się w tej kwestii. 
 Radny powiedział, że przy znikomych środkach budżetowych priorytetem dla władz powiatu 
było umieszczenie w planie finansowym i inwestycji pod nazwą zjazd z drogi S8. 
Piotr Hołoś nadmienił w nawiązaniu do funkcjonowania  kolei lokalnych, że w sprawę kolei 
zaangażował się wicestarosta Ryszard Dachowski, który tę sprawę pilotuje, jeździ na 
spotkania, powstały stowarzyszenia i federacje zajmujące się kolejami regionalnymi. 
Uczestniczył również w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego, ideą 
tworzenia kolei regionalnych przez sejmiki województwa jest stworzenie sieci połączeń miast 
poszczególnych województw ze stolicą tak, więc marszałek wykluczył włączenie się urzędu 
marszałkowskiego w inwestycję tytułem linia kolejowa do Dolnego Śląska, gdyż w tę stronę 
biegnie nasza sieć kolejowa.  Istnieje szansa, że firma Skanska, która wygrała przetarg na 
wykonawstwo trasy S8 jest zainteresowana wykorzystaniem linii kolejowej. 
> Wójt odpowiedział, że stąd też podjęta na dzisiejszej sesji opinia w sprawie likwidacji linii 
kolejowej. 
> Przewodniczący rady Marek Fras powiedział, że uczestniczył w spotkaniu wójta ze starostą 
i dyrektorem PZD i pozytywnie odnosi się do propozycji współpracy. 
 
Pkt 14) Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący rady zamknął obrady o godzinie 18.00.  
 
Protokołowałai Anna Piasecka 
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